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Deltagere 
 

Formand -  Næst F. - Morten Kassere - Kurt Håndbold - Mette 

Senior - Hanne –  Fodbold - Abdi  
 

Badminton- Kurt  Volley – Jan  

Gymnastik – Helle 
Afbud 

Sponsorudvalget -     

Godkendelse af dagsorden 
 

 

Referat  
 

Sendes til Thomas Gerber som ligger dette på 
hjemmesiden. 

Nyt fra Kassereren. 
 

 

Nyt fra Formanden. 
Har vi nogen til at Blive formand. 
Hvis vi ikke har og skal køre til foråret med dette, 
skal vi så ikke tage suppleanten ind. 

 
Vi har desværre ikke nogen emner der er nogle der 
har spurgt lidt rundt, men ingen har bidt på. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nyt for sponsorudvalget.  Nyt fra Mette Sasja og Evt. Mikkel og Brian jul er blevet spurgt. 
Bomuld er med sammen med Mette. 
Der skal laves ny klubaftale. 
 

Nyt fra Hallen Det er ok med at vi ser på haltider til jul. 
 

KORT nyt fra alle udvalg 
- Håndbold 

 
- Senioridræt 
 
- Fodbold 

 
- Badminton 

 
- Volley 

 
- Løb 

 
- Gymnastik 

 

 
Alle udvalg skal indmelde hvem der skal have 
Multikontingent der kommer en seddel fra Kurt 
 
 
 
Fodbold skal have meldt hold ind til Kurt A. og der 
skal også melde rettelser med trænings tider ind til 
Thomas. 
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Ekstra ordinær Generalforsamling 

Vi tager generalforsamlingen alligevel. Hvis der 
ikke er nogen kandidat der må vi have 
generalforsamlingen til at give lov til at køre uden 
formand ind til næste ordinære generalforsamling. 
Vi aftalte ikke noget møde før, men jeg vil gerne 
have at vi mødes 18:45. 

Hvem sørger for børne attester. Der søges kun for dem der har børnehold. 

  

Corona hjælpe pakker 
  

Der er søgt for godt 200.000 kr. vi fik ca 40.000 
sidste år så vi må se. 
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